



CORPORATE EVENT NOTICE:

Introduction par offre au public

LA FRANCAISE DES JEUX

PLACE:

Paris

AVIS N°:

PAR_20191107_12241_EUR

DATE:

07/11/2019

MARCHE:

EURONEXT PARIS

A – ADMISSION D' ACTIONS ET OFFRE AU PUBLIC	
Conformément aux articles 6201 et suivants des Règles harmonisées d'Euronext Paris, Euronext Paris S.A. a décidé l'admission sur le marché réglementé d'Euronext à Paris de :	
1 - Informations générales	
Nom de l'Emetteur	LA FRANCAISE DES JEUX S.A. (« FDJ »)
Nombre d'actions composant le capital social	191.000.000 actions existantes
Actions offertes dans le cadre de l'offre	75.666.859 actions existantes cédées par l'Etat (les « Actions Cédées Initiales ») (avant l'éventuel exercice

	de l'option de surallocation qui pourra être exercée au cours des 30 jours suivant la fixation des prix du Placement Global et de l'Offre à Prix Ouvert, soit jusqu'au 20/12/2019), pouvant être augmenté des actions non souscrites dans le cadre de l'Offre Réservee aux Salariés et en tenant compte du nombre d'actions complémentaires acquises dans le cadre de l'Offre à Prix Ouvert ("OPO")
Option de surallocation	Un maximum de 15% du nombre d'Actions Cédées Initiales par l'Etat, soit un nombre de 11.350.028 actions existantes
Fourchette de prix indicative	16,50€ – 19,90€ pour le Placement Global 16,17€ – 19,50€ pour l'Offre à Prix Ouvert Il est précisé que le prix unitaire des Actions Cédées dans le cadre de l'OPO bénéficiera d'une réduction de 2% par rapport au prix du Placement Global ("PG"). Les prix du PG et de l'OPO pourront être fixés en-dessous des bornes inférieures des fourchettes de prix applicables.
Information sur le Prospectus UE	Document d'enregistrement approuvé le 17/10/2019 sous le numéro I. 19-035 par l'Autorité des marchés financiers (« AMF ») Note d'opération approuvée le 06/11/2019 sous le n°19-514 par l'AMF
Le prospectus est disponible aux liens suivants	www.groupefdj.com www.amf-france.org www.euronext.com
2 - Calendrier indicatif	
Période d'achat d'actions dans le cadre de l'Offre	Du 07/11/2019 au 20/11/2019 à 12:00 (Heure de Paris) pour le Placement Global Du 07/11/2019 au 19/11/2019 à 17:00 (Heure de Paris) pour les ordres au guichet, 17:00 ou 19:00 (Heure de Paris), selon les intermédiaires financiers, pour les ordres par téléphone et 20:00 (Heure de Paris) pour les ordres par Internet pour l'OPO
Date de création dans les systèmes Euronext (admission technique)	19/11/2019

Date de fixation du prix / Publication de l'avis de résultat	20/11/2019 / Un avis de marché sera publié le 20/11/2019.
Date de premières négociations	21/11/2019 à 09:30 (Heure de Paris) Du 21/11/2019 à 09:30 (Heure de Paris) jusqu'au 22/11/2019 (inclus), les actions négociées sous forme de promesses sur une seule ligne de cotation sous le libellé « FDJ PROMESSES », code ISIN FR0013451333 et code mnémonique « FDJ ». Le règlement-livraison des transactions sur les actions exécutées le 20/11/2019 aura lieu le 22/11/2019. A compter du 25/11/2019, les actions ordinaires seront cotées sous le libellé « FDJ », les codes ISIN et mnémoniques resteront inchangés.
Date de règlement-livraison	22/11/2019
3 - Informations relatives à l'offre aux salariés	
Un maximum de 9.276.438 actions existantes cédées par l'Etat. Les conditions de l'offre réservée aux salariés figurent dans le Prospectus approuvé par l'AMF le 06/11/2019 sous le numéro 19-514.	
4 - Informations relatives à l'Offre à Prix Ouvert ("OPO")	
4.1 – Période de souscription, allocation et révocabilité des ordres	
Période d'achat dans le cadre l'OPO	Du 07/11/2019 au 19/11/2019 à 17:00 (Heure de Paris) pour les ordres au guichet, 17:00 ou 19:00 (Heure de Paris), selon les intermédiaires financiers, pour les ordres par téléphone et 20:00 (Heure de Paris) pour les ordres par Internet, si cette possibilité leur est donnée par leur intermédiaire financier.
Allocation à l'OPO	Il est envisagé d'allouer à l'OPO entre 20% et 40% du nombre total d'Actions Cédées Initiales dans le cadre de l'Offre (avant exercice de l'option de surallocation). En tout état de cause, conformément aux dispositions réglementaires, il sera alloué à l'OPO, sous réserve de la demande, au moins 10% du nombre total d'actions effectivement cédées dans le cadre de l'Offre, (hors excise éventuel de l'option de surallocation).

Révocabilité des ordres	Les ordres d'achat passés dans le cadre de l'OPO seront révocables. Les modalités pratiques de révocation des ordres sont déterminées par chaque intermédiaire financier. Il appartient donc aux investisseurs de se rapprocher de leur intermédiaire financier pour connaître ces modalités.
4.2 - Types d'ordres d'achat et décomposition	
Informations générales	<p>Trois catégories d'ordres sont susceptibles d'être émis en réponse à l'OPO.</p> <p>Quelle que soit la catégorie d'ordre, chaque ordre doit porter sur un montant minimal de 200€ et être un multiple entier de 100€ ; dans le cas contraire, l'ordre sera arrondi au multiple entier de 100€ immédiatement inférieur.</p> <p>Un même donneur d'ordre ne pourra émettre qu'un seul ordre d'une même catégorie. En tout état de cause, un même donneur d'ordre ne pourra émettre d'ordre portant sur un montant équivalent à un nombre d'actions supérieur à 20% du nombre minimal d'actions disponibles dans le cadre de l'OPO.</p> <p>Les ordres sont exprimés en euros (« € ») sans indication de prix et seront réputés stipulés au prix de l'OPO.</p>
Ordre A	<p>Ordres émis par des personnes physiques de nationalité française ou résidentes en France ou ressortissantes de l'un des Etats appartenant à l'Espace économique européen (EEE). (se référer à la section 5.1.3.1 de la note d'opération)</p> <p><u>Fraction d'ordre A1</u> Ordre prioritaire jusqu'à concurrence d'un montant de 5.000€</p> <p><u>Fraction d'ordre A2</u> Ordre non-prioritaire au-delà d'un montant de 5.000€</p> <p>Les personnes physiques ne pourront passer qu'un seul ordre A. Cet ordre A ne pourra pas être dissocié entre plusieurs intermédiaires financiers et devra être confié à un seul intermédiaire financier.</p>
Ordre B	Ordres non prioritaires émis par des personnes physiques de nationalité française ou résidentes en France ou ressortissantes de l'un des Etats

	<p>appartenant à l'EEE ou des personnes morales françaises ou ressortissantes de l'un des Etats appartenant à l'EEE qui ne sont pas, au sens de l'article L.233-2 du Code de commerce, sous contrôle d'entités ou de personnes ressortissantes d'Etats autres que les Etats appartenant à l'EEE, ainsi que les associations et clubs d'investissement domiciliés en France ou dans des Etats appartenant à l'EEE et dont les membres sont ressortissants français ou de l'un des Etats appartenant à l'EEE. (se référer à la section 5.1.3.1 de la note d'opération)</p> <p>Les fonds communs de placement sont traités comme des personnes morales et ne sont habilités à émettre, à ce titre, qu'un seul ordre B.</p> <p>Les personnes physiques ne pourront passer qu'un seul ordre B. Cet ordre B ne pourra pas être dissocié entre plusieurs intermédiaires financiers et devra être confié à un seul intermédiaire financier.</p> <p>Les ordres B seront plafonnés à 150.000€.</p>
<p>Ordre D</p>	<p>Ordres réservés aux personnes physiques intermédiaires du réseau commercial de FDJ ou personnes physiques représentant une personne morale intermédiaire du réseau commercial FDJ.</p> <p>Les ayants-droit sont les intermédiaires du réseau commercial (personne physique ou morale), titulaires d'un ou plusieurs contrats avec FDJ ou Pacifique des Jeux, en vigueur à la date du 30 septembre 2019, à savoir les détaillants agréés pour distribuer les jeux de FDJ, ainsi que les prestataires de services commerciaux agréés pour représenter FDJ sur un secteur géographique et transmettre sa politique commerciale aux détaillants.</p> <p>Pour passer un ordre D, ces ayants-droit bénéficieront d'un code personnel transmis par FDJ. Ce code, ainsi que sa correspondance avec l'identité de l'ayant-droit, seront vérifiés par l'intermédiaire financier auprès d'un numéro d'appel dédié mis en place par FDJ. Un numéro de transaction, communiqué par la plate-forme téléphonique dédiée devra être retranscrit sur le bordereau d'achat par l'intermédiaire financier.</p> <p>Ces ordres D ne pourront être passés qu'au sein des agences des réseaux bancaires dont la liste</p>

	<p>sera communiquée par FDJ aux intermédiaires du réseau commercial de FDJ éligibles.</p> <p><u>Fraction d'ordre D1</u> Ordre prioritaire jusqu'à concurrence d'un montant de 7.500€</p> <p><u>Fraction d'ordre D2</u> Ordre non-prioritaire au-delà d'un montant de 7.500€</p> <p>Même si les ayants-droit disposent de plusieurs contrats avec FDJ, ils ne pourront passer qu'un seul ordre D. Cet ordre D ne pourra pas être dissocié entre plusieurs intermédiaires financiers et devra être confié à un seul intermédiaire financier.</p> <p>Ces ayants-droit pourront, en sus de leur ordre D, également passer un ordre A et/ou un ordre B.</p> <p>Pour toute question complémentaire relative au processus de collecte des ordres D, veuillez contacter le 0805 65 10 10.</p>
<p>4.3 – Modalités de réduction et remise d'actions complémentaires</p>	
<p>Modalités de réduction des ordres</p>	<p>Les ordres A ont vocation à être servis intégralement dans la limite du seuil A1. Dans l'éventualité où la demande totale au titre des ordres A1 représenterait plus de 90% du nombre définitif d'Actions offertes dans le cadre de l'OPO, les ordres A1 pourraient être réduits.</p> <p>Les ordres A2, D2 et B peuvent ne pas être servis ou être servis avec réduction en fonction d'un taux propre à chacun des ordres A2, D2 et B, ordres non prioritaires.</p> <p>Les ordres D ont vocation à être servis intégralement dans la limite du seuil D1. Dans l'éventualité où la demande totale au titre des ordres D1 représenterait plus de 10% du nombre définitif d'Actions offertes dans le cadre de l'OPO, les ordres D1 pourraient être réduits.</p> <p>Il sera alloué respectivement pour chaque fraction d'ordre A1 et D1 une quantité minimale d'actions et, au-delà de cette quantité minimale, en fonction du nombre d'Actions restant disponibles, chaque demande correspondant aux Actions faisant l'objet des priorités A1 et D1 pourra être servie de manière proportionnelle.</p>
<p>Remise d'actions complémentaires</p>	<p>L'ordre A et l'ordre D donneront droit, selon les modalités fixées par le ministre de l'économie et des finances, à la remise par l'Etat d'une Action</p>

	<p>complémentaire pour dix Actions acquises et conservées au moins dix-huit mois à compter du règlement/livraison de l'Offre. Quel que soit le montant initial, ce nombre d'Actions est calculé dans la limite d'un achat initial d'une contre-valeur ne dépassant pas 5.000€ pour l'ordre A et 7.500€ pour l'ordre D.</p> <p>Les Actions initiales acquises concernées auront le code ISIN FR0013457272. Lorsque le titulaire d'un compte détiendra, dans les conditions décrites ci-dessus, un nombre d'actions qui ne correspond pas à un multiple de dix, les Actions complémentaires formant rompus seront vendues en bourse par chaque intermédiaire financier et les sommes provenant de cette vente seront versées proportionnellement au nombre de rompus détenus par chaque intermédiaire financier.</p> <p>L'ordre B ne donne droit à l'attribution d'aucune Action complémentaire.</p>
<p>5 - Informations relatives à la centralisation de l'Offre à Prix Ouvert ("OPO")</p>	
<p>5.1 - Remontée quotidienne des ordres de souscription pendant la période d'offre</p>	
<p>Entre le 07/11/2019 et le 18/11/2019</p>	<p>Entre le 08/11/2019 et le 18/11/2019, chaque jour de bourse, avant 11h00 (heure de Paris), les participants devront saisir les dépôts de leurs clients dans SCORE sur la base de la collecte de la veille au soir. Il est précisé que les participants auront la possibilité de modifier leurs dépôts chaque jour et n'auront pas à saisir les dépôts par palier (sans décomposition par palier de 100€ pour la fraction A1 et la fraction D1). Il est précisé que SCORE sera également disponible pour une saisie des dépôts le samedi 9 novembre et le samedi 16 novembre.</p> <p>Les libellés des offres sont les suivants :</p> <ul style="list-style-type: none"> - « IPO FDJ (ordres A et B) – Remontée quotidienne » réservée à l'ordre A et à l'ordre B - « IPO FDJ (ordre D) – Remontée quotidienne » réservée à l'ordre D
<p>5.2 - Centralisation de l'OPO et résultats</p>	
<p>Le 19/11/2019</p>	<p>Le jour de la clôture de l'OPO, soit le 19/11/2019 avant 11h00 (heure de Paris), les participants devront saisir les dépôts de leurs clients dans SCORE sur la base des demandes de leurs clients au 18/11/2019 au soir et devront effectuer des dépôts détaillés (incluant une décomposition par palier de 100€ pour la fraction A1 et la fraction D1).</p>

	<p>Il est précisé que les deux nouvelles offres seront ouvertes dans SCORE et seront libellées comme ci-après :</p> <ul style="list-style-type: none"> - « IPO FDJ (ordres A et B) » réservée à l'ordre A et à l'ordre B - « IPO FDJ (ordre D) » réservée à l'ordre D
Le 20/11/2019	<p>Le 20/11/2019 avant 10h00, les participants devront transmettre les dépôts finaux de leurs clients en modifiant ou annulant les dépôts de leurs clients saisis dans SCORE le 19/11/2019 (le cas échéant). Les ordres seront irrévocables et leur validité sera limitée à la journée du 20/11/2019.</p>
Publication des résultats de l'Offre	<p>Un avis de marché (précisant notamment les réductions éventuelles appliquées aux ordres A, B et D) sera publié le 20/11/2019 par Euronext.</p>
Utilisation de l'outil SCORE	<p>Toute question relative à l'utilisation de SCORE ou toute demande de nouvel accès devra être adressée à l'équipe Corporate Actions de Euronext (corporateactionsfr@euronext.com / 0033-(0)1 85 14 85 93)</p>
6- Informations relatives au règlement-livraison des titres acquis à l'OPO	
Date de Règlement-livraison	22/11/2019
Date de négociation des instructions	20/11/2019
Agent R/L	<p>CACEIS Corporate Trust (023) Toute question relative au règlement-livraison devra être adressée à CACEIS Corporate Trust (evelyne.lefort@caceis.com / 0033-(0)1 57 78 32 40)</p>
Date limite de transmission des instructions	21/11/2019 à 12h00
6bis- Informations relatives à la rémunération des intermédiaires financiers	
<p>Les intermédiaires financiers percevront une rémunération de la part de l'Etat, en tant que distributeurs des Actions Cédées dans le cadre de l'OPO. Cette commission correspondra pour chaque intermédiaire financier à 0,80 % du montant effectivement servi au titre des ordres passés dans l'OPO (nombre d'Actions Cédées * Prix de l'Offre à Prix Ouvert).</p>	

Cette rémunération sera versée par CACEIS Corporate Trust de façon automatique dans les meilleurs délais après le règlement/livraison de l'Offre.

Toute question relative à la rémunération des intermédiaires financiers devra être adressée à CACEIS Corporate Trust (evelyne.lefort@caceis.com / 0033-(0)1 57 78 32 40)

B – CARACTERISTIQUES DES TITRES ADMIS AUX NEGOCIATIONS

Nombre total d'actions ordinaires à admettre à la cotation	191.000.000 actions ordinaires
Valeur nominale:	0,40 EUR
Forme des titres:	Nominative ou au porteur
Coordinateurs Globaux, Chefs de File et Teneurs de Livre Associés du Placement Global	BNP PARIBAS, CITIGROUP, GOLDMAN SACHS INTERNATIONAL, SOCIETE GENERALE
Teneurs de Livre Associés du Placement Global	CRÉDIT AGRICOLE CIB, HSBC, NATIXIS
Co-Chef de File Associé du Placement Global	CM-CIC MARKET SOLUTIONS
Coordinateurs Globaux, Chefs de File et Teneurs de Livre Associés de l'Offre à Prix Ouvert	CRÉDIT AGRICOLE CIB, NATIXIS
Teneurs de Livre Associés de l'Offre à Prix Ouvert	BNP PARIBAS, SOCIETE GENERALE
Co-Chef de File Associé de l'Offre à Prix Ouvert	CM-CIC MARKET SOLUTIONS
Agents introducteurs	BNP PARIBAS, CITIGROUP, CRÉDIT AGRICOLE CIB, GOLDMAN SACHS INTERNATIONAL, NATIXIS, SOCIETE GENERALE
Agent payeur	CACEIS CORPORATE TRUST (023)
Compartiment	« A »
Eligibilité SRD et P/E	A compter du 21 novembre 2019, les actions FDJ ser ont éligibles au SRD.

Les négociations sur le prêt-emprunt de titres débuteront le 22/11/2019.

- Code prêt emprunt Nov. 2019 : FR0013458445
- Libellé: FDJ NOV9
- Mnémonique prêt emprunt : FDJX9

- Code prêt emprunt Déc. 2019 : FR0013458452
- Libellé: FDJ DEC9
- Mnémonique prêt emprunt : FDJZ9

Groupe de cotation:	11	Cotation:	Continuous
Quotité:	1	Devise:	EUR
Unit / %:	Unit	SRD:	DSO and L and B Instruments
Garantie R/L:	Yes	Dépositaire local:	Euroclear France
Libellé:	FDJ PROMESSES (du 21/11/2019 au 22/11/2019 inclus) FDJ (à partir du 25/11/2019)	Code CFI:	ESVUFX
ISIN:	FR0013451333	Code Euronext:	FR0013451333
Mnémonique:	FDJ		

Les renseignements fournis dans le présent avis sont donnés uniquement à titre d'information afin d'assurer le bon fonctionnement du marché et ne constituent pas une recommandation d'investissement.

Le contenu du présent avis est fourni « en l'état » sur base d'éléments communiqués à l'opérateur de marché sans aucune garantie ou engagement de quelque nature que ce soit par Euronext. Euronext décline toute responsabilité quant à l'utilisation directe ou indirecte du contenu du présent avis, notamment pour toutes pertes ou dommages liés. Aucune information contenue ou à laquelle il est fait référence dans cet avis ne peut être considérée comme créatrice de droits ou d'obligations. La création de droits et d'obligations afférents à des instruments financiers qui sont négociés sur les marchés opérés par les filiales d'Euronext ne peut résulter que des seules règles de l'opérateur de marché concerné.

Les marchés d'Euronext comprennent notamment les marchés opérés par Euronext Amsterdam, Euronext Brussels, Euronext Dublin, Euronext Lisbon, Euronext Paris et Euronext UK Markets, définis respectivement comme les marchés d'Amsterdam, de Bruxelles, de Dublin, de Lisbonne, de Paris et de Londres, selon le contexte.

Euronext désigne Euronext N.V. et ses affiliés. Pour toute information concernant les marques et droits de propriété intellectuelle d'Euronext, merci de vous référer au site Internet suivant <https://www.euronext.com/terms-use>.

© 2019, Euronext N.V. – Tous droits réservés

CORPORATE EVENT NOTICE:

Initial Public Offering

LA FRANCAISE DES JEUX
LOCATION:

Paris

NOTICE:

PAR_20191107_12241_EUR

DATE:

07/11/2019

MARKET:

EURONEXT PARIS

A – LISTING OF SHARES AND PUBLIC OFFERING	
<p>Pursuant to Rule 6201 of the harmonised rules of Euronext, Euronext Paris S.A. has decided the admission to trading on the regulated market of Euronext in Paris of the following:</p>	
1 - General information	
Issuer	LA FRANCAISE DES JEUX S.A. (« FDJ »)
Number of shares composing the capital	191,000,000 ordinary shares
Offered shares	75,666,859 existing shares sold by the French State (the « Initial Shares ») (before the potential exercise of the over-allotment option which may be exercised during the 30 days following the determination of the prices of the Global Placement and the Open

	Price Offer, i.e. until 20/12/2019). The final number of shares offered for sale may be increased by the number of shares which have not been acquired in connection with the Employee Reserved Offering and will take into account the number of Supplemented Shares to be delivered in the context of the Open Price Offer ("OPO") upon holding a period of 18 months.
Over-allotment option	A maximum of 15% of the total number of Initial Shares sold by the French State, i.e. 11,350,028 existing shares
Price range	€16.50 – €19.90 for the Global Placement ("GP") €16.17 – €19.50 for the Open Price Offer ("OPO") It is specified that the price of the OPO will benefit from a 2% discount (compared to the price of the Global Placement ("GP")). The prices of the GP and the OPO may be set below the lower limits of the applicable price ranges.
Prospectus details	Registered document approved on 17/10/2019 under the number I. 19-035 by the Autorité des marchés financiers (« AMF ») Securities note approved on 06/11/2019 under the number 19-514 by the AMF
Prospectus available at	www.groupefdj.com www.amf-france.org www.euronext.com
2 - Indicative timetable	
Subscription period	For the GP, from 07/11/2019 to 20/11/2019 at 12:00 (Paris Time) For the OPO, from 07/11/2019 to 19/11/2019 at 17:00 (Paris Time) for orders at the bank counter, 17:00 or 19:00 (Paris Time) for orders by telephone, depending on the financial intermediaries, and 20:00 (Paris Time) for Internet orders.
Creation date in the Euronext system (technical admission)	19/11/2019
Pricing date / Announcement IPO price	20/11/2019 / A market notice will be published on 20/11/2019.

First trading date	<p>21/11/2019 at 09:30 (Paris Time)</p> <p>From 21/11/2019 at 09:30 (Paris Time) up to (and including) 22/11/2019, shares will trade on and as-if and when issued or delivered basis under a single trading line "FDJ PROMESSES", ISIN code FR0013451333 and trading symbol "FDJ".</p> <p>The settlement and delivery of transactions on the shares executed on 20/11/2019 will occur on 22/11/2019.</p> <p>As of 25/11/2019, ordinary shares will be traded under the product name "FDJ", both the ISIN code and trading symbol will remain the same.</p>
Settlement date	22/11/2019
3 - Employee reserved offering	
<p>A maximum of 9,276,438 existing shares sold by the French State.</p> <p>The conditions of the employee reserved offering are set out in the Prospectus approved by the AMF on 06/11/2019 under the number 19-514.</p>	
4 - Information related to the OPO	
4.1 – Subscription period, allocation and revocability of orders	
Subscription period	<p>From 07/11/2019 to 19/11/2019 at 17:00 (Paris Time) for orders at the bank counter, 17:00 or 19:00 (Paris Time) for orders by telephone, subject to each financial intermediary, and 20:00 (Paris Time) for Internet orders, if such possibility is available with their financial intermediaries.</p>
Allocation to the OPO	<p>It is envisaged that the OPO will be allocated between 20% and 40% of the total number of Initial Shares sold in the context of the Offer (before the exercise of the over-allotment option).</p> <p>In any event, in accordance with regulatory provisions, subject to demand, at least 10% of the total number of shares sold in the context of the Offer will be allocated to the OPO (excluding the Over-Allotment Option).</p>

Revocability of orders	Subscription orders placed in the context of the OPO will be revocable. The practical procedures for revoking orders are determined by each financial intermediary. It is therefore up to investors to contact their financial intermediary to find out about these terms and conditions.
4.2 - Types of orders and breakdown	
General information	<p>Three categories of orders may be issued in response to the OPO.</p> <p>Regardless of the order category, the minimum amount of each order must be €200 and be an integer multiple of €100; otherwise, the order will be rounded down to the next integral multiple of €100.</p> <p>A single buyer may only issue one order of the same category. In any event, the same buyer may not issue orders for an amount equivalent to a number of shares exceeding 20% of the minimum number of shares available in the context of the OPO.</p> <p>Orders shall be expressed in euros ("€") without indication as to price be deemed to stipulate the OPO price.</p>
A Order	<p>Orders issued by natural persons of French nationality or residents of France or residents of any States party to the agreement on the European Economic Area (EEA). (refer to section 5.1.3.1 of the securities note)</p> <p><u>A1 order</u> Priority order up to €5,000</p> <p><u>A2 order</u> Non-priority order over 5.000€</p> <p>Natural persons may only place one A order. This A order may not be separated between several financial intermediaries and must be assigned to a single financial intermediary.</p>
B Order	<p>Non-priority orders issued by natural persons of French nationality or residents of France or nationals of one of the EEA States or French legal persons or nationals of one of the EEA States who are not, within the meaning of Article L.233-2 of the French Code of Commerce, under the control of entities or persons from</p>

	<p>States other than EEA States, as well as investment associations and clubs domiciled in France or in EEA States and whose members are French nationals or nationals of one of the EEA States. (refer to section 5.1.3.1 of the securities note)</p> <p>Mutual funds are considered as legal entities and are authorised to issue only one B-order.</p> <p>Natural persons may only place one B order. This B order may not be separated between several financial intermediaries and must be assigned to a single financial intermediary.</p> <p>B orders will be capped at €150,000.</p>
D Order	<p>Orders reserved for natural persons belonging to the FDJ commercial network or natural persons representing a legal entity belonging to the FDJ commercial network.</p> <p>The beneficiaries are the intermediaries of the commercial network (natural or legal person), holding one or more contracts with FDJ or Pacifique des Jeux, in force on 30 September 2019, namely retailers authorised to distribute FDJ games, as well as commercial service providers authorised to represent FDJ on a geographical area and to communicate its commercial policy to retailers.</p> <p>In order to place a D order, these beneficiaries will benefit from a personal code provided by FDJ. This code, as well as its correspondence with the identity of the beneficiary, will be verified by the financial intermediary with a dedicated telephone number set up by FDJ. A transaction number, communicated by the dedicated telephone platform, must be transcribed on the purchase slip by the financial intermediary.</p> <p>These D orders may only be placed within the banking networks, the list of which will be communicated by FDJ to the intermediaries of the eligible FDJ commercial network.</p> <p>.D1 order Priority order up to €7,500</p> <p>.D2 order Non-priority order over €7,500</p> <p>Even if the beneficiaries have several contracts with</p>

	<p>FDJ, they may only place one D order. This D order may not be separated between several financial intermediaries and must be assigned to a single financial intermediary.</p> <p>These beneficiaries may, in addition to their D order, also place an A and/or B order.</p> <p>For any additional questions regarding the D order collection process, please contact 0805 65 10 10.</p>
<p>4.3 – Proration method and delivery of supplemental shares</p>	
<p>Proration method</p>	<p>A orders are intended to be served in full within the limit of threshold A1. In the event that the total demand for A1 orders represents more than 90% of the final number of Shares offered in the context of the OPO, A1 orders may be reduced.</p> <p>A2, D2 and B orders may not be served or may be served with a reduction based on a single rate for each category of A2, D2 and B orders, non-priority orders.</p> <p>D orders are intended to be served in full within the limit of threshold D1. In the event that the total demand for D1 orders represents more than 10% of the final number of Shares offered under the OPO, D1 orders may be reduced.</p> <p>A minimum quantity of shares will be allocated for each A1 and D1 order respectively and, above this minimum quantity, depending on the number of shares remaining available, each request corresponding to the Shares subject to priorities A1 and D1 may be met on a proportional basis.</p>
<p>Delivery of supplemental shares</p>	<p>Order A and order D will entitle the French State, in accordance with the procedures laid down by the Minister of Economy and Finance, to deliver one supplemental share for every ten shares acquired and held for at least eighteen months from the settlement/delivery of the Offer. Regardless of the initial amount, this number of Shares is calculated within the limit of an initial purchase of an equivalent value not exceeding €5,000 for the A order and €7,500 for the D order.</p> <p>The relevant initial acquired Shares will have the ISIN code FR0013457272. When the account holder holds, under the conditions described above, a number of shares that does not correspond to a multiple of ten, the additional fractional Shares will</p>

	<p>be sold on the stock exchange by each financial intermediary and the amounts resulting from this sale will be paid in proportion to the number of fractional shares held by each financial intermediary.</p> <p>Order B does not entitle the holder to the allocation of any supplemental shares.</p>
5 - Information related to the centralisation of the OPO	
5.1 - Daily reporting of subscription orders during the offer period	
Between 07/11/2019 and 18/11/2019	<p>Between 08/11/2019 and 18/11/2019, on every trading day, before 11:00 am (Paris time), participants will have to enter their clients' orders into SCORE on the basis of the previous evening's collection. It is specified that participants will have the possibility to modify their orders each day and will not have to enter detailed orders (without breakdown by €100€ increments for the A1 and D1 orders).</p> <p>It is specified that SCORE will also be available for deposit entry on Saturday 9 November and Saturday 16 November.</p> <p>Name of the offers are as follows: - « IPO FDJ (ordres A et B) – Remontée quotidienne » reserved to A orders and B orders - « IPO FDJ (ordre D) – Remontée quotidienne » reserved to D orders.</p>
5.2 - Centralisation of the OPO and results	
On 19/11/2019	<p>On the closing day of the OPO, i.e. 19/11/2019 before 11:00 am (Paris time), participants must enter their clients' orders in SCORE on the basis of their clients' requests on the evening of 18/11/2019 and must make detailed deposits (with a breakdown by €100 increments for the A1 and D1 orders).</p> <p>It is specified that the two new offers will be opened in SCORE and will be named as follows: - "IPO FDJ (orders A and B)" reserved for A order and B order - "IPO FDJ (order D)" reserved for D order</p>
On 20/11/2019	<p>On 20/11/2019 before 10:00 am (Paris Time), participants will be required to send their</p>

	clients' final clients by modifying or cancelling their clients' deposits entered in SCORE on 19/11/2019 (if applicable). Orders will be irrevocable and their validity will be limited to the day of 20/11/2019.
Announcement of the IPO results	A market notice (specifying the potential reductions applied to A, B and D orders) will be published on 20/11/2019 by Euronext
SCORE operational support	Any question about SCORE or any request for new SCORE access must be sent to the Corporate Actions Team of Euronext (corporateactionsfr@euronext.com / 0033-(0)1 85 14 85 93)
6- Settlement/Delivery details of the shares acquired within the OPO	
Settlement/Delivery date	22/11/2019
Trade date of settlement instructions	20/11/2019
Settlement agent	CACEIS Corporate Trust (023) Any question about the settlement/delivery must be sent to CACEIS Corporate Trust (evelyne.lefort@caceis.com / 0033-(0)1 57 78 32 40)
Instruction input deadline	21/11/2019 At 12:00 (Paris Time)
6bis- Information related to the remuneration of the financial intermediaries	
<p>Financial intermediaries will receive a remuneration from the French State, as distributors of the Shares sold in the context of the OPO. For each financial intermediary, this fee will correspond to 0.80% of the amount actually allotted for orders placed in the context of the OPO (number of Initial Shares sold * Price of the Open Price Offer). Such remuneration will be paid automatically by CACEIS Corporate Trust as soon as possible after the settlement/delivery of the Offer.</p> <p>Any question about the remuneration of the financial intermediaries must be sent to CACEIS Corporate Trust (evelyne.lefort@caceis.com/ 0033-(0)1 57 78 32 40)</p>	
B – CHARACTERISTICS OF THE SECURITIES TO BE ADMITTED TO TRADING	

Number of shares to be admitted to trading	191,000,000 ordinary shares
Nominal value:	EUR 0.40
Legal form:	Bearer or registered
Joint Global Coordinators, Joint Lead Managers and Joint Bookrunners of the GP	BNP PARIBAS, CITIGROUP, GOLDMAN SACHS INTERNATIONAL, SOCIETE GENERALE
Co-Bookrunners of the GP	CRÉDIT AGRICOLE CIB, HSBC, NATIXIS
Co-Lead Managers of the FP	CM-CIC MARKET SOLUTIONS
Joint Global Coordinators, Joint Lead Managers and Joint Bookrunners of the OPO	CRÉDIT AGRICOLE CIB, NATIXIS
Co-Bookrunners of the OPO	BNP PARIBAS, SOCIETE GENERALE
Co-Lead Managers of the OPO	CM-CIC MARKET SOLUTIONS
Listing agents	BNP PARIBAS, CITIGROUP, CRÉDIT AGRICOLE CIB, GOLDMAN SACHS INTERNATIONAL, NATIXIS, SOCIETE GENERALE
Paying agent	CACEIS CORPORATE TRUST (023)
Compartment	« A »
DSO and L&B eligibility	<p>As of 21/11/2019, the shares issued by FDJ will be eligible to DSO.</p> <p>The Lending and Borrowing market will open on 22/11/2019.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Lending/Borrowing Nov. 2019 : FR0013458445 • Lending/Borrowing Designation: FDJ NOV9 • Lending/Borrowing Trading symbol: FDJX9 <ul style="list-style-type: none"> • Lending/Borrowing Dec. 2019 : FR0013458452 • Lending/Borrowing Designation: FDJ DEC9 • Lending/Borrowing Trading symbol: FDJZ9

Trading group:	11	Trading:	Continuous
Lot size:	1	Ccy:	EUR
Unit / %:	Unit	DSO:	DSO and L and B Instruments
Guarantee:	Yes	Local depositary:	Euroclear France
Liquidity provider:			
Product name:	FDJ PROMESSES (from 21/11/2019 to 22/11/2019 both included) FDJ (as of 25/11/2019)	CFI code:	ESVUFX
ISIN code:	FR0013451333	Euronext code:	FR0013451333
Symbol:	FDJ	National code:	

The present notice and the contents thereof are only provided for information purposes in order to facilitate the fair, orderly and efficient functioning of the market and is not a recommendation to engage in investment activities. The contents of this notice are provided "as is" based on information provided to the market operator without representation or warranty of any kind. Euronext will not be held liable for any loss or damages of any nature ensuing from using, trusting or acting on information provided. No information set out or referred to in this notice shall form the basis of any contract. The creation of rights and obligations in respect of financial products that are traded on the exchanges operated by Euronext's subsidiaries shall depend solely on the applicable rules of the market operator.

The Euronext Markets comprise the markets operated by Euronext Amsterdam, Euronext Brussels, Euronext Dublin, Euronext Lisbon, Euronext Paris and Euronext UK Markets, referred to respectively as the Amsterdam, Brussels, Dublin, Lisbon, Paris and London markets, as relevant.

Euronext refers to Euronext N.V. and its affiliates. Information regarding trademarks and intellectual property rights of Euronext is located at <https://www.euronext.com/terms-use>.

© 2019 Euronext N.V. - All rights reserved